
DN 2402 

Bakgrund 
Ett distriktsförbund bridgeförbund inkom den 18 februari 2024 med en skrivelse till 

Svenska bridgeförbundet. Av skrivelsen framgick att distriktet önskade förbundets 
hjälp med hur man skulle hantera det i skrivelsen beskrivna händelseförloppet vid 

DM-lagfinalen i februari 2024. Förbundet lade upp skrivelsen som ett disciplinärende. 

I en mejl till ordföranden i distriktsförbundet, förklarade DN att nämnden inte kunde 
hantera ärendet utan att det tydligt angavs vem eller vilka som anmäldes och varför. 

I ett telefonsamtal med undertecknad den 22 maj 2024 har ordföranden förklarat att 
distriktsförbundet inte har för avsikt att anmäla några enskilda individer till DN. 

Beslut (den 25 maj 2024) 
DN avskriver ärendet från fortsatt handläggning. 

Upplysningar 

DN:s beslut utgör inte något avgörande i sak. Det innebär att det fortsatt står var och 
en fritt att inkomma med en anmälan till DN avseende de händelser som behandlas i 
skrivelsen från distriktsförbundet. 

Beslutet har fattats av Per-Ola Cullin (tf. ordförande) och kan inte överklagas. 
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